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PROTOKÓŁ 

obrad XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 30 grudnia 2020 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1115 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Radni obecni - 12 

Radni nieobecni  - 3 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady 

XXVIII sesji zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych 

decyzji. Powitał wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami; 

4. Zapytania, wolne wnioski; 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Miłakowo; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą 

Miejską Ostróda o powierzenie realizacji zadania publicznego Gminy 

Miłakowo dotyczącego opieki nad bezdomnymi zwierzętami w zakresie 

przyjmowania bezdomnych zwierząt z terenu Gminy Miłakowo do 

Schroniska dla bezdomnych zwierząt;  

c) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 r.; 

d) ustanowienia zasad przyznawania diet dla przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych i ich członków; 
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e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020 – 

2035; 

f) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2020 rok. 

6. Interpelacje radnych. 

7. Zamknięcie obrad. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

Ad. 3 Informacja z pracy między sesjami 17.12.2020 – 30.12.2020. 

Burmistrz Miłakowa, Pan Krzysztof Szulborski przedstawił informacje z 

pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa  

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radna Justyna Gołębiewska- Farys poruszyła temat opublikowanego 22 

grudnia br. biuletynu informacyjnego Gminy Miłakowo, który rozpowszechniono 

dla mieszkańców gminy. Według radnych informacje w nim zawarte są 

nierzetelne i nieprawdziwe. W treści artykułów mowa jest jedynie o działaniach 

Burmistrza oraz pracowników urzędu, nie jest nic wspomniane o działaniach 

sołtysów oraz radnych gminy. 

Podobnie sprawa dotyczy podatków, ponieważ nie doprecyzowano informacji 

dzięki komu podatki pozostały na poziomie 2020 roku, a kwoty inwestycji ujęte w 

biuletynie nie pokrywają się z budżetem gminy na 2021 r. 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik wyjaśniła powód rozbieżności kwot 

inwestycji planowanych w budżecie na 2021 r. Poinformowała, że są to zadania 

wieloletnie i kwoty stanowią sumę z wydatkami z roku 2020. 

Burmistrz Miłakowa uzupełnił wypowiedź Skarbnika Gminy. 

Odnośnie kwartalnika dodał, że radni byli informowani o powstawaniu biuletynu 

informacyjnego dla mieszkańców, gdzie zapraszano ich do współpracy. Zarówno 

radny, jak i sołtys mógł złożyć do niego materiał. 

Odnośnie podatków potwierdził, że zaproponował podniesienie podatków od 

nieruchomości o poziom inflacji sugerowany przez Ministra Finansów (wzrost o 5 
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groszy) z wyjątkiem stawek gruntów i budynków związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej. 

Nie było w intencji nikogo dzielić, jedynie pomóc przedsiębiorcom w utrzymaniu 

miejsc pracy w czasie trwania pandemii. Radni nie wyrazili zgody na zwiększenie 

podatków i zawnioskowali o pozostawienie ich na poziomie roku obecnego. 

Radna Aneta Machnyk w imieniu mieszkańców Miłakowa zapytała czy na 

terenie Miłakowa od nowego roku rusza budowa sklepu Biedronka oraz czy 

istnieje możliwość podjęcia współpracy ze stomatologiem, który prowadziłby 

usługi w ośrodku zdrowia w Miłakowie. 

Burmistrz Miłakowa na temat budowy sklepu Biedronka nie posiada informacji. 

Na pewno na gruncie komunalnym sklep nie powstanie, ponieważ gmina 

musiałaby brać udział w procedurze jego powstawania, chyba że sklep powstanie 

na gruncie prywatnym. 

Odnośnie stomatologa dodał, że cały czas trwają poszukiwania stomatologa, 

który chciałby zawiązać współpracę. 

Radny Roman Proć zapytał czy na terenie gminy powstanie punkt szczepień 

Covid-19 dla wszystkich mieszkańców gminy. 

Burmistrz Miłakowa na chwilę obecną nie posiada wiedzy o punkcie szczepień 

Covid-19, ale postara się dowiedzieć i przekaże informację. 

Radna Hanna Walczyk zapytała jak wygląda dystrybucja biuletynu 

informacyjnego po terenie gminy. 

Stwierdziła, że skoro tradycyjne kartki świąteczne nie zostały wysyłane do 

radnych, sołtysów ze względu na bezpieczeństwo, to czy wydanie biuletynu w 

trakcie pandemii było bezpieczne. 

Zastępca Burmistrza dystrybucja kwartalnika odbywała się poprzez rozwożenie 

gazety po sklepach, jak również biuletyn dystrybuowany był przez sklep obwoźny 

oraz rozłożone są w Bibliotece Publicznej w Miłakowie. 

Burmistrz Miłakowa – tradycyjne kartki świąteczne zostały wysłane jedynie do 

emerytowanych pracowników Urzędu Miejskiego, gdyż nie ma możliwości 

bezpośredniego kontaktu. Zarówno radnym, jak i instytucjom zostały wysłane 

elektroniczne życzenia świąteczne. 
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Radny Henryk Kuszpit zwrócił się z prośbą o wstawienie znaków pionowych 

oraz lamp oświetleniowych na zmodernizowanym skrzyżowaniu ul. Konopnickiej, 

ul. Kopernika i ul. Warszawskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Nagraba zwrócił się z prośbą, aby przy 

powstawaniu kolejnych biuletynów zaprosić do współpracy zarówno sołtysów, jak 

i rady sołeckie. 

Przewodniczący Rady złożył wniosek, aby gmina wróciła do wysyłania 

tradycyjnych kartek świątecznych. 

Nie zgłoszono więcej zapytań oraz wniosków do powyższego punktu. 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Miłakowo; 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński omówił projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. 

W głosowaniu nie brał udziału radny Zbigniew Opoka. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 3 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru i 

granic aglomeracji Miłakowo została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/ 165 /2020 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

b) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z 

Gminą Miejską Ostróda o powierzenie realizacji zadania 

publicznego Gminy Miłakowo dotyczącego opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami w zakresie przyjmowania bezdomnych zwierząt z 

terenu Gminy Miłakowo do Schroniska dla bezdomnych zwierząt; 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - 

omówił projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 
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Radna Aneta Machnyk zapytała czy podpisanie porozumienia skutkuje 

zwiększenie środków w budżecie gminy na ochronę zwierząt bezdomnych oraz 

jaki jest okres zawarcia porozumienia. 

Burmistrz Miłakowa – Gmina Miłakowo przez rok nie miała podpisanej umowy 

na ewentualne przekazanie psów do schroniska. Do końca marca 2021 r. gmina 

chce utworzyć schronisko dla 20 psów. Jeżeli okazałoby się, że psów będzie 

więcej wówczas gmina będzie zmuszona przekazać psa do innego schroniska. 

Powyższa uchwała nie powoduje dodatkowych skutków finansowych. Dopiero w 

momencie przekazania psa „dalej”, gmina będzie pokrywać koszty jego 

utrzymania z zaplanowanych w budżecie środków na 2021 r.  

Umowa ze schroniskiem zostanie podpisana do 31.12.2021 r. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński zwrócił się z apelem do mieszkańców, 

aby w okresie Nowego Roku zwiększyć ochronę swoich zwierząt. 

Radna Hanna Walczyk zapytała czy będzie organizowana akcja wyłapywania 

bezdomnych kotów. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński - nie ma w planach wyłapywania 

bezdomnych kotów. Na terenie gminy funkcjonują społeczni żywiciele kotów, dla 

których gmina zapewnia pożywienie. 

Przewodniczący Rady zapytał czy nie należałoby doprecyzować w treści 

uchwały terminu obowiązywania porozumienia. 

Mecenas udzielił odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Ostróda o powierzenie 

realizacji zadania publicznego Gminy Miłakowo dotyczącego opieki nad 
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bezdomnymi zwierzętami w zakresie przyjmowania bezdomnych zwierząt z 

terenu Gminy Miłakowo do Schroniska dla bezdomnych zwierząt została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/ 166 /2020 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

c) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 r.; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Henryk Kuszpit przedstawił 

plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 r. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/ 167 /2020 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

d) ustanowienia zasad przyznawania diet dla przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych i ich członków; 

Burmistrz Miłakowa omówił projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustanowienia zasad 

przyznawania diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych i ich członków została podjęta. 
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Uchwała Nr XXVIII/ 168 /2020 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2020-2035; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - 

omówiła szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, 

po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020-2035 została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/ 169 /2020 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

f) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2020 r.; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - 

omówiła szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Nagraba zapytał z czego wynika 

przesunięcie środków w dziale 900. 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik wyjaśniła powód przesunięcia powyższych 

środków. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 13 do 

protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 
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gminy Miłakowo na 2020 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XXVIII/ 170 /2020 

wg załącznika Nr 14 do protokołu  

Ad. 6 Interpelacje radnych; 

Nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

Przewodniczący Rady oraz Burmistrz Miłakowa złożyli noworoczne życzenia dla 

wszystkich mieszkańców. 

Ad. 7 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXVIII sesji zwyczajnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodniczył: 

Insp. ds. Obsługi Rady    Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć    (-) Michał Boczulak 


